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A képviselő-testület 14 igen szavazat és 4 tartózkodás mel
lett a következő határózatót hozta:

27/1992. (11.28.) sz. képviselő-testületi határozat:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete a 
jegyző előterjesztésében megtárgyalta a Veszprém Me 
gyei Munkaügyi Központ 7382/1992. számú, önkormányzati 
vagyonrészek használatba adására irányuló kezdeményezé
sét és az 1991. évi XXXIII. tv. 40. §-ának (1) és (2), 
továbbá (5) és (6) bekezdése, valamint az 1991. évi IV. 
tv. 58. § (1) bekezdése alapján úgy határozott, hogy 
Várpalota Város Önkormányzata vagyonából a várpalotai 
198 számú tulajdoni lapon nyilvántartott 126 helyrajzi 
számú 2153 m2 területű, Várpalota, Gárdonyi Géza utca 
39. szám alatt levő irodaház megnevezésű ingatlan föld
szinti 18, 19, 20 és 21 számú irodahelyiségek által el
foglalt 78 m2 alapterületű részét és a bennük elhelye- 
zett 5 db függönykaxnis, 5 db neylonfüggöny, 10 db sö
tétítő függöny, 2 db álló fogas, 4 db távbeszélő készü
lék és a hozzájuk tartozó távbeszélő-hálózat, 3 db szék,
3 db buklészőnyeg és 1 db faliszőnyeg ingókat 1992. ja
nuár 1-jei visszamenőleges hatállyal a Veszprém Megyei 
Munkaügyi Központ Várpalotai Kirendeltsége térítésmen
tes használatába átadja.

Ez a határozat - amelyből a kezdeményezőnek egy, a 
használónak pedig két példányt kell kézbesíttetni -, 
jogerős és végrehajtható, mert ellene rendes jogorvos
latnak helye nincs.

Határidő: azonnal

Felelős : Leszkovszki Tibor polgármester

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Aki egyetért azzal, hogy 1992. január 1-jei visszamenőleges 
hatállyal az Állami Népegészségügyi és Tisztiorvosi Szolgá
lat Várpalota Városi Intézete térítésmentes használatába 
átadja az előterjesztésben felsorolt és részletezett iroda
csoportot a bennük elhelyezett ingóságokkal, az kérem sza
vazzon .

A képviselő-testület 16 igen szavazat és 2 tartózkodás m e l 
lett a következő határozatot hozta:
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/1992. (11.2 8. sz. képviselő-testületi határozat:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete a 
jegyző előterjesztésében megtárgyalta a népjóléti m i 
niszter 40.010/123/1992. számú, önkormányzati vagyon
részek használatba adására irányuló kezdeményezését, 
és
az 1992. évi XX. tv. 145. §-ának (3) és (4) bekezdése, 
továbbá az 1991. évi XXXIII. tv. 40. §-ának (1), (2), 
(5) és (6) bekezdése, valamint az 1991. évi XI. tv.
15. § (1) bekezdése alapján úgy határozott, hogy Várpa
lota Város Önkormányzata vagyonából.
a várpalotai 198 számú tulajdoni lapon nyilvántartott 
126 helyrajzi számú 2153 m2 területű, Várpalota, Gárdo
nyi Géza u. 39. szám alatt fekvő, irodaház megnevezésű 
ingatlan első emeleti 121, 122 és 123 számú irodahelyi
ségek által elfoglalt 60 m2 alapterületű részét és a 
bennük elhelyezett 3 db függönykarnis, 3 db neylonfüg- 
göny, 6 db sötétítő függöny és 3 db távbeszélő-készü- 
lék s a hozzájuk tartozó távbeszélő-hálózat ingókat 
1992. január 1-jei visszamenőleges hatállyal az Állami 
Népegészséügyi és Tisztiorvosi Szolgálat Várpalota V á 
rosi Intézete térítésmentes használatába átadja.

Ez a határozat - amelyből a kezdeményezőnek egy, a 
használónak pedig két példányt kell Ícézbesí tte t n i , - 
jogerős és végrehajtható, mert ellene rendes jogorvos
latnak helye nincs.

Határidő: azonnal

Felelős : Leszkovszki Tibor polgármester

2/  ̂_ A Mozgássérültek Megyei Egyesületének támogatása 

L e s z k o v s z k i  Tibor:

A Mozgássérültek Megyei Egyesületének a kérése, hogy a V á r 
palota, Kállai Éva u. 5. szám alatti 166 m2 területű Város
gazdálkodási Vállalat kezelésében álló bérleményt 5 évi idő
tartamra, térítésmentesen utaljuk ki részükre. A foglalkoz
tatón és az üzlethelyiségen kívül a mozgássérülteknek egy 
klub-helyiséget is szeretnének létrehozni.
Kérem a tisztelt képviselő-testület támogatását, hogy a 
600,- Ft/m2/év bérleti díjat + a 25 % ÁFA-t felajánlás for
májában a Mozgássérültek Megyei Egyesülete számára adja 
oda a képviselő-testület.
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Dr. S z i l á g y i  Tibor:

Azt szeretném megkérdezni a határozat-tervezettel kapcsolat
ban, hogy indokolt volt-e ennek az épületnek a Városgazdál
kodási Vállalat kezelésébe adása?

Dr. C z e i d 1 i István:

Tisztelt Képviselő Úr!
Az önkormányzati vagyon végleges rendezése során úgyis tisz
tázni kell ezeket a körülményeket, készül egy előterjesztés 
rendeleti javaslat formában, amely ezekről az ingatlanré
szekről is rendelkezik. Ebben az esetben vissza lehet vonni 
azt a megbízást, amit a Városgazdálkodási Vállalat kapott, 
ugyanis - mint ahogy arra bizonyára emlékeznek - a Városgaz
dálkodási Vállalatnak működtetésre átadtuk mindazon ingatla
nokat, amelyeket korábban állami tulajdonként kezelt. 
Szeretném megemlíteni, hogy már a lakások és nem lakás célo
kat szolgáló helyiségek vagyonátadása megtörtént, azok föld- 
nyilvántartási bejegyzése folyamatban van és folyamatban van 
az átadása mindazon belterületi ingatlanoknak és egyéb va
gyonrészeknek, amiről már többször szó esett. Várjuk a V a 
gyonátadó Bizottság döntését, s amikor ezekkel már az önkor
mányzat, mint tulajdonos közhitelesen rendelkezik, akkor le
het egy általános vagyonról rendelkező rendeletet alkotni.

T ö r z s ö k  Károly:

Szilágyi úr felvetéséhez kapcsolódnék. Az előterjesztés azt 
jelenti, hogy a Mozgássérültek Szövetsége ingyen kapja a h e 
lyiséget, de úgy, hogy az önkormányzat kifizeti a bérleti dí 
jat az adott szervezet helyett a Városgazdálkodási Vállalat
nak. A bérleti díj ilyetén történő kifiztése azt jelenti, 
hogy a város 24.900 Ft ÁFA-t fizet be az államkasszába a 
bérleti díjon felül. Éppen ezért én egyetértek Szilágyi úr 
javaslatával, hogy ki kell emelni ezt a helyiséget a VGV ke
zeléséből és közvetlen adni ingyen vagy egy minimális bérle
ti díjért a mozgássérülteknek. Ebben az esetben részünkről 
megtakarítás az ÁFA, a mozgássérültek pedig ugyanannyiért 
kapnák ezt a helyiséget, mint eddig.

D r . C z e i d 1 i István:

Azért tartjuk szükségesnek az ingyenes használattal szemben 
mi ezt a megoldási módot, hogy legyen pénzben kifejezhető 
értéke annak a támogatásnak, amelyet az önkormányzat ad. 
Egyébként az ingyenesség akkor olybá tűnne, mintha nem is 
kapna támogatást, mivel általános forgalmi adót kellene k i 
vetni.
Pillanatnyilag meg kell mondani, hogy a döntésnek formáljo- 
gi problémái vannak, ugyanis a kérdéses vagyont az önkormány
zat rábízta már a Városgazdálkodási Vállalatra, tőle rende
lettel lehet csak elvonni. Most nekem az a problémám, hogy 
részben^önkormányzati tulajdon ugyan, de a bérleteztetés jo
gát rábízta a tisztelt képviselő-testület a Városgazdálkodási 
Vállalatra. Egyébként el lehet nála érni akár az ingyenes 
használatot is.
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L e n g y e l  Csaba:

Én is ezt szerettem volna javasolni, hogy a képviselő-tes
tület kérje fel a Városgazdálkodási Vállalatot az ingyenes 
használatba adásra.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

A következő határozattervezet szöveget javaslom elfogadásra. 
Az eredeti határozat-tervezet első bekezdése változatlanul 
maradna, a többi szöveg kimarad és helyébe a következő kerül
ne: "A képviselő-testület felkéri a Városgazdálkodási Válla- 
latot, hogy a mozgássérültek részére ingyenesen adja a bér
leményt használatba .v(

A képviselő-testület 17 igen szavazat és 1 ellenszavazat mel
lett a következő határozatot hozta:

29/1992. (11.28-) sz. képviselő-testületi határozat:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete hoz
zájárul ahhoz, hogy a Várpalota, Kállai É. u. 5. szám 
alatt lévő nem lakás céljára szolgáló helyiségcsoport 
kerüljön kiutalásra a Mozgás sérül tele Megyei Egyesületé
nek részére.

A képviselő-testület felkéri a Városgazdálkodási Válla
latot, hogy a mozgássérültek részére ingyenesen adja a 
bérleményt használatba.

Határidő: 1992. március 31.

Felelős : Jánosiné Izsó Ildikó irodavezető

2/7• Teme tőbőví tés

S z a  t h m á  r y  Kálmán:

Az előterjesztésemet szeretném visszavonni, mert a bizott
ság több dologban kérte az anyag kiegészítését.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

A témát leveszem a napirendről.
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B e  j e l e n t é s e k :

KRESZ-■ tábla kihelyezése

L e n g y e 1 Csaba:

Szeretném megkérdezni, hogy a KRESZ-táblák kihelyezése ki 
nek a hatáskörébe tartozik, ha ide, akkor javasolnám egy 
80 km/h-s tábla kihelyezését a 8-as út Veszprém felé vezető 
részére a Loncsosnál az 50 km/h-s tábla helyett.

C s ő v á r i  János:

Nem javaslom a sebességnövelő tábla kihelyezését erre a te
rületre, mivel ez egy elég forgalmas útszakasz, meglehetősen 
sok gyerek jár itt át a Loncsosból.
Én inkább azt javasolnám, hogy védjük ezt a területet gya
logátkelő felfestésével vagy villogó lámpa kihelyezésével, 
a sebességkorlátozó tábla pedig mindenképpen maradjon.

Városrendezési Kommunális Bizottság elnökének megválasztása 

V á m o s  i Tibor:

Egy korábbi testülti ülésen már volt arról szó, hogy kit le
het bizottsági tagnak megválasztani. Erről szeretnék kérdez
ni, mert a bizottságnak már foglalkozni kellene az elnök 
megválasztásának kérdésével.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Ez ügyben a köztársasági megbízottól Czeidli úrnak érkezett 
levelet szeretném felolvasni.

(Levél a jegyzőkönyvhöz mellékelve.)

D r . C z e i d l i  István:

Tisztelt Képviselő-testület!

Ennek alapján lehetséges az alpolgármester urat megválaszta
ni a Városrendezési Kommunális Bizottság elnökének, mivel ez 
lehetővé teszi azt, hogy abszolút vagy relatív összeférhetet
lenség esetén köteles bejelenteni egyébként is az elnök az 
összeférhetetlenséget és helyette akkor az alelnök vezeti a 
bizottsági ülést.
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L e s z k o v s z k i  Tibor:

Az én javaslatom a tisztelt bizottság felé - mivel se elnök, 
se alelnök nincs -, hogy a következő testületi ülésre javas
lattal éljetek az elnök és alelnök személyét illetően, s a k 
kor majd visszatérünk a választásra.

A Jogi és Ügyrendi Bizottság kibővítése 

C z i f r a  László:

Ma a képviselő-testület tudomásul vette dr. Nagy Tibor le
mondását, aki a Jogi és Ügyrendi Bizottság elnöki tisztét 
is betöltötte. Szeretném elmondani, hogy tegnapelőtt a b i 
zottság működésképtelenné vált, mert csak ketten jelentünk 
meg. Ennek elkerülése érdekében javasolnám a következő tes
tületi ülésen a Jogi és Ügyrendi Bizottság létszámának a ki' 
egészítését legalább két taggal és az elnöknek a megválasz
tását .

A Családi Iroda helyének megváltoztatása 

C s ő v á r i  János:

A Közoktatási és Kulturális Bizottság javaslatát szeretném 
előterjeszteni, mégpedig a bizottság a Családi Irodának a 
Nagy Gyula Galériába történő áthelyezését javasolja. Az á t 
telepítést célszerű lenne még a tavasszal megcsinálni, hogy 
őszre az Irodát tantermekké át lehessen alakítani.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

A probléma él, létezik, foglalkozunk vele, de én Czibók Kál
mán és Wágnerné tudomására hoztam, hogy pillanatnyilag ott 
tanterem kialakításával ne számoljanak, mert nem látom bizto
sítva annak reális alapját, hogy szeptemberig ott tanterem 
alakítható ki. Továbbra is keressük a Családi Iroda elhelye
zésének megfelelő végleges megoldását.

D o m o k o s  István:

Ez ügyben a Műemlékfelügyelőséggel tárgyaltunk, ők megnézték 
a várat és abban egyeztünk meg, hogy megvizsgálják a várban 
a házasságkötő terem kialakításának a lehetőségét. A javasla
tuk májusra várható.
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C s ő v á r i  János:

Meg kell mondjam, hogy én ezen csodálkozom, mert tudomásom 
szerint a Műemlékfelügyelőség eddig azon az állásponton 
volt, hogy csak a vár történeti szempontból történő helyre- 
állításához járul hozzá. Ha ez megváltozott, annak nagyon 
örülök, de szerintem még így is évek kérdése, mire ebből 
lesz valami. A Családi Irodának a Galériába történő átköl
töztetését a bizottság azért javasolja, mert ez viszonylag 
gyorsan megvalósítható és a körülmények ezzel is lényegesen 
kedvezőbbé válnának.

P a p p Gyula:

Szeretném kérni a testülettől, hogy támogassa ezt az elkép
zelést, mivel tavaly is indult egy űj szak és az idén újabb 
szakközépiskolai tagozat kezdi meg működését, ezért az ősz
szel létszükséglet lenne legalább egy tanteremnek a beindí
tása. Az átalakítás nagy anyagi befektetést nem igényel, m i 
vel a szakmunkástanulók a belső átalakításokat el tudnák vé 
gezni .

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Március végéig fogok hozni a testület elé egy tájékoztatást, 
hogy mi az a realitás, amivel számolhat a testület és amivel 
számolhat az iskola.

Ha több hozzászólás nincs, akkor szeretném megköszönni a mai 
nagyon eredményes munkát, mert úgy érzem, hogy egy nagyot lép
tünk előre, s remélem, hogy jó alapot csináltunk gazdaságilag 
az éves működéshez.

A polgármester az ülést 16 órakor berekesztette.

K . m . f .

( )
jegyző

)
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